
Referat fra bestyrelsesmøde den 18. januar 2022

Deltagere: Jan-Ole, Helle, Heidi, Karna, Flemming, Lennart og Birte.

Gæst: Amma Knudsen, fra Lejerbo.

Pkt. 1 Småsnak og spisning.

Pkt. 2 Regnskab og Budget:
Regnskab og budget blev gennemgået af Amma Knudsen. Bestyrelsen godkendte regnskabet. 
Bestyrelsen vedtog foreløbigt budgettet med få ændringer
Budgettet skal endeligt godkendes på årsmødet den 19. maj.

Pkt. 3 Orientering fra lokalinspektør og formand:
1. De boliger der får besøg for ”servicetjek” har alle modtaget brev om tidspunkt.
2. På sidste Organisation Bestyrelsesmøde blev det vedtaget at Lejerbo Brøndby indkøber nyt 

telefonsystem til ejendomskontoret. Forventes idriftsat den 1.marts 2022. 
3. Tagrenderensning udsættes til næste møde.
4. Rågereder. Der skal ikke søges om tilladelse til at fjerne rederne, man skal blot overholde tid for 

dette.
5. Der er ingen bemærkninger til legepladsen, den er godkendt.
6. Maling af vinduer. Der er desværre sket en fejl i forbindelse med at der blev ansat ny gårdmand.

Maling på havesiden går i gang når temperaturen er +2 grader gennem længere tid. 
Den hvide maling holder i 5 år og den brune holder desværre kun i 2 år. Dette problem tages op på 
næste årsmøde, hvor bestyrelsen vil anbefale, at alle får malet hvidt.

Pkt. 4. Eventuelt.
Jan-Ole vil forsøge at få et hjertestarter kursus den 21. maj om formiddagen.

Næste møde er den 15. februar 2022 kl. 17.30
Mad: Heidi

Hilsen Karna


